
Referat Årsmøte i 

Jørpeland Båtforening 2023. 

Årsmøtet ble avholdt i klubbhuset til Jørpeland Båtforening (JBF)  

torsdag 13. april 2023 kl. 19.00. 

24 medlemmer, inkl. styret, møtte. 

 

1) Årsmøte i JBF 2023. 

Årsmøtet var annonsert i Strandbuen og på nettsiden til JBF. Det var ingen 

merknader til innkallingen. 

 

2) Velkomst 

Leder Eivind Fosså ønsket velkommen til Årsmøte 2023.  

 

3) Årsmelding for 2022. 

Leder gikk gjennom årsberetningen for 2022. Denne ble vist på storskjerm. 

Det var ingen merknader til Årsmeldingen. 

Årsmeldingen for 2022 ble enstemmig vedtatt. 

 

4) Regnskap for 2021. 

Økonomiansvarlig Raymond Heggland og formann Eivind Fosså gikk gjennom 

regnskapet for 2022. Det var ingen kommentarer eller spørsmål til regnskapet.  

Regnskapet ble enstemmig godkjent. 

 



5) Valg 

      Alle som sto på valg tok gjenvalg. 

Formann…..: Eivind Fosså  Valgt for ett år. 

Styremedlemmer: 

Raymund Heggland …...   Valgt av årsmøtet 2022 

Tom Arild Lekvam ………...  Valgt av årsmøtet 2022 

Tor Jan Aarstad ……………. Valgt av årsmøtet 2022 

Ola Vestbø ……………….... Valgt av årsmøtet 2023 

Otto Fjelde ……………...…. Valgt av årsmøtet 2023 

 

Varamenn til styret: 

1. varamann:  Kjell Inge Bjørheim 

2. varamann: Erling Habbestad 

Styret har konstituerende møte snarest mulig. 

 

Revisor: Tor Marlow Barka 

 

Slippansvarlige: 

Slippansvarlig 1: Tom Arild Lekvam 

Slippansvarlig 2:  Tor Morten Lekvam  

 

Valgkomite: 

Einar Fiskå 



Stian Fjelde 

Svein Log 

Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt. 

 

6) Kontingent og Avgifter 

Styret la fram forslag om at avgift på strøm og medlemskontingent, 

slik den var i 2022, skulle være uendret i 2023. 

Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt. 

7) Eventuelt 

Medlemmene fikk anledning til å stille spørsmål og gi anbefalinger 

til styret. 

a) Brudd med Skjersvika Båtforening (SBF). 

Eivind Fosså orienterte om at våren 2023 ble det, ved hjelp av 

advokat, satt en sluttstrek på formell kontakt med SBF. 

b) Strøm til veteranbåten Fremmad. 

Veteranbåten Fremmad bruker strøm som belastes JBF. Dette 

blir dekket av «Stiftelsen  Fremmad».  

c) Hull i asfalten nær kanten. 

Det ble informert om at det hadde oppstått enkelte hull i asfalten 

nær kanten mot sjøen, og det kan tyde på at grunnen under 

asfalten er i ferd med å renne ut i sjøen.  

Styret ser nærmere på denne saken. 

    



d) Utskifting av bord i Båthuset. 

Enkelte bord i båthuset er modne for fornyelse etter år med 

utleie. Styret vurderer nødvendige utskiftinger. 

 

VEL HJEM. 

Formannen takket de frammøtte for et godt Årsmøte.  

Møtet var slutt 20.30. 

 

Jørpeland 15.04.2023 

Tor Jan Aarstad 

Sekretær i JBF  


